
Zápis č. 13/12/2019 z riadneho rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska 
11. decembra 2019 so začiatkom o 09,00 h. 

 
Prítomní členovia Rady RTVS: Igor Gallo, Ľubomír Guman, Dóra Hushegyiová, Jozef 
Chudík, Martin Kabát, Martin Kákoš, Jarmila Mikušová, Ildikó Nagy, David Soukeník 
Hostia:  
PhDr. Jaroslav Rezník – generálny riaditeľ RTVS 
Mgr. Marek Knut – riaditeľ Sekcie GR RTVS 
Ing. Radka Doehring - riaditeľka Sekcie ekonomiky RTVS 
Mgr. Marek Ťapák – riaditeľ Sekcie programových služieb STV 
Mgr. Michal Dzurjanin – riaditeľ Sekcie programových služieb SRo 
Vahram Chuguryan – riaditeľ Sekcie spravodajstva a publicistiky RTVS 
Miesto konania: Zasadačka GR RTVS, 6. posch., Mýtna 1, Bratislava 
 
1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania 
Rokovanie zvolal otvoril a viedol predseda rady I. Gallo. Na začiatku rokovania privítal 
všetkých prítomných. Skonštatoval, že je prítomných 9 členov  Rady RTVS a rada je 
schopná uznášať sa.  
Navrhol vypustiť bod týkajúci sa Rozpočtu RTVS na rok 2020, pretože DK požiadala 
o nejaké úpravy, ktoré by mali dopad na programový koncept a nové programové služby.  
Členovia Rady RTVS vyslovili všeobecný súhlas s týmto návrhom. 
Ďalej navrhol, aby sa v bode 4f Rôzne prerokovala aj: 

- každomesačná informácia o aktuálnom stave projektu Generál a Informácia 
o zapojení RTVS v rámci programu: Zakladanie kreatívnych centier a podpora dopytu 
po kreatívnej tvorbe 

I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 135/2019: 

1. Otvorenie zasadnutia – schválenie programu rokovania.  
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období. 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS, o. i.:  

a) informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby 
RTVS; 

b) informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS (spravodajca D. 
Soukeník);  

c) informácia o verejných obstarávaniach (spravodajca P. Kubica); 
d) informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 

písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS (spravodajca P. Kubica);  
e) informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období 

(čl. 7 ods. 2 Štatútu Rady RTVS) (spravodajca M. Kabát); 
f) rôzne. 

5. Návrh na zmenu Organizačného poriadku RTVS (spravodajca M. Kákoš) 
6. Komplexná informácia o pripravovaných televíznych programových službách Trojka 

a Šport (spravodajca D. Hushegyiová) 
7. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. 

štvrťrok 2019 (spravodajca M. Kabát) 
8. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2020 (spravodajca I. Gallo) 
9. Sťažnosti a podnety 
10. Rôzne 

 

 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
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Uznesenie bolo prijaté. 
 
2. Kontrola plnenia uznesení prijatých Radou RTVS v predchádzajúcom období 
I. Gallo skonštatoval, že uznesenia z ostatného rokovania nemajú charakter plnenia. 
K zápisu z ostatného rokovania neprišli žiadne pripomienky.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 136/2019 
Rada RTVS berie na vedomie správu o kontrole uznesení z predchádzajúceho obdobia. 
Uznesenie Vyhodnotenie Poznámka 

84./2011 Plní sa priebežne. Predkladanie zmlúv nad 100 000 7 dní vopred. 

28/2016 
Plní sa priebežne. Predkladanie správ: úhrady, súdne spory, plnenie 

záväzných ukazovateľov 

123.  Nevyhodnocuje sa.  

124.  Nevyhodnocuje sa.  

125.  Nevyhodnocuje sa.  

126.  Nevyhodnocuje sa.  

127.  Nevyhodnocuje sa.  

128.  Nevyhodnocuje sa.  

129.  Nevyhodnocuje sa.  

130.  Nevyhodnocuje sa.  

131.  Nevyhodnocuje sa.  

132.  Nevyhodnocuje sa.  

133.  Nevyhodnocuje sa.  

134.  Nevyhodnocuje sa.  

 

Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  
J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 

Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 
 
3. Operatívne informácie Rady RTVS a GR RTVS 
Neboli žiadne operatívne informácie.   
 
4. Rámcová správa o činnosti RTVS 
a. informácia o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia programovej služby RTVS 
R. Doehring odprezentovala základné ekonomické ukazovatele: 
„RTVS k 30.11.2019 dosiahla celkové príjmy vo výške 160,21 mil.€, čo predstavuje 98,18 % 
plnenie ročného rozpočtu.  Najvýznamnejší zdroj RTVS – daňové príjmy (úhrady za služby 
verejnosti) dosiahli k 30.11.2019 sumu 79,20 mil.€, čo predstavuje plnenie na 96,23 % 
ročného plánu. Vyššie čerpanie vzniklo predovšetkým v súvislosti s akvizičnými kampaňami 
a zasielaním výziev na úhradu identifikovaných nedoplatkov na úhradách. Do 30.11. 2019 
RTVS obdŕžala 4,36 mil.€ za staré dlhy týkajúce sa obdobia do 31.12.2018.  
Nedaňové príjmy predstavovali k sledovanému obdobiu 8,13 mil. € t.j. plnenie na 103,23 %. 
Plnenie sa pohybuje nad úrovňou mesačných plánov predovšetkým v dôsledku vyšších 
príjmov z reklamy.  
Z hľadiska grantov a transferov predstavuje tento príjem k 30.11.2019 sumu 38,27 mil. €, z 
čoho príjem zo Zmluvy so štátom na program predstavuje 24,504 mil.€ (STV 20,661 mil.€ a 
SRo 3,843 mil.€) a na investície 3,3 mil.€. RTVS k 30.11.2019 obdŕžala celý zazmluvnený 
príjem zo zmluvy so štátom. Dňa 15.7.2019 RTVS obdržala dotáciu vo výške 9 mil.€ 
v súvislosti s prijatím vládneho uznesenia č. 224/2019 z 21.mája 2019, ktorým Vláda SR 
poskytla RTVS finančné zdroje ako kompenzáciu časti výpadku úhrad za služby verejnosti 
v dôsledku sociálneho dosahu zákona č.340/2012 Z.z. o úhrade za služby verejnosti. RTVS 
obdržala do 30.11.2019 finančné prostriedky v súvislosti s projektom obnovy administratívnej 
budovy Košice za účelom jej energetickej efektívnosti (eurofondy) vo výške 1 194 948  € (v 
štruktúre kapitálový transfer vo výške 1 171 390 € a bežný transfer v sume 23 558 €). Do 
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31.10.2019 RTVS obdržala aj finančné prostriedky (bežný transfer) v súvislosti s projektom 
Hranice v srdci vo výške 106 848 € a v sledovanom období RTVS dostala od Fondu na 
podporu kultúry  národnostných menšín dotácie na projekt Amare hangi/Naše hlasy (12 000 
€), Avka tuke phenava 2019 (9 500 €) a Rómovia 30 rokov po ... (5 000 €). V októbri RTVS 
obdržala od MK SR kapitálovú dotáciu na projekt Rekonštrukcia NKP Ľudový dom Nová 
Sedlica – Domček dedka Večerníčka vo výške 74 500 €. Zároveň RTVS obdŕžala účelový 
grant od Európskeho parlamentu v súvislosti s výrobou TV relácie „V centre Európy“ vo 
výške 57 352 €. RTVS tiež dostala grant od Hlavného mesta Bratislavy vo výške 3 000 € na 
odstránenie gratity na Mýtnej.         
Celkové výdavky RTVS k 30.11.2019 predstavovali sumu 115,37 mil.€, t.j. 71,35 % plnenie 
ročného plánu. Záväzné ukazovatele t.j. bežné výdavky predstavujú 109,03 mil.€ - plnenie 
na 75,18 % a kapitálové výdavky sú vo výške 6,31 mil. € - plnenie na 37,96 %.  
Celkový prebytok bol vo výške 44,84 mil. €.  
K sledovanému obdobiu boli záväzné ukazovatele dodržané.“ 
 
M. Ťapák odprezentoval hlavné programové dominanty STV od ostatného rokovania. 
M. Dzurjanin uviedol hlavné vysielacie dominantny SRo za obdobie od ostatného rokovania. 
V. Chuguryan za spravodajstvo uviedol, že mapovali všetky dôležité udalosti. Spravodajstvu 
dominovalo viacero dôležitých tém a všetky RTVS pokryla v plnom rozsahu. Z významných 
udalostí sa venovali aj tragédii v Prešove, boli zaradené v tejto súvislosti aj mimoriadne 
správy.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 137/2019 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o aktuálnom stave hospodárenia a plnenia 
programovej služby RTVS.  
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
b. informácia o návrhu na prevod/prenájom majetku RTVS  
Nebol predložený žiadny materiál. 
 
c. informácia o verejných obstarávaniach 
M. Knut odprezentoval všetky prebiehajúce obstarávania z materiálu. 
J. Mikušová za DK skonštatovala, že sa materiálu podrobne venovali na DK a odporúča 
zobrať Rade RTVS na vedomie.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 138/2019: 
Rada RTVS berie na vedomie informáciu o verejných obstarávaniach za predchádzajúce 
obdobie. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
d. informácia o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle par. 15 ods. 3 písm. h)  
M. Knut odprezentoval všetky predložené zámery.  
J. Mikušová uviedla, že všetky zámery boli predrokované a  súhlasí s nimi.  
Prebehla krátka diskusia o niektorých zámeroch.  
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I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 139/2019: 
Rada RTVS schvaľuje informáciu o zámere vstúpiť do zmluvného záväzku v zmysle § 15 
ods. 3 písm. h) zákona č. 532/2010 Z. z. o RTVS. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
e. informácia o zmluvách nad 10 000 eur uzavretých v predchádzajúcom období (čl. 7 
ods. 2 Štatútu Rady RTVS)  
J. Mikušová informoval, že DK boli zodpovedané všetky otázky a nemá výhrady. 
Prebehla krátka diskusia na objasnenie konkrétností pri niektorých zmluvách. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 140/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie informáciu o zmluvách nad 10 000 € uzavretých 
od predchádzajúceho zasadnutia rady. 
 
Za: 9 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kabát, M. Kákoš,  

J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 0 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
f. rôzne 
Aktuálna informácia o stave projektu Generál 
J. Rezník uviedol, že bolo minulý týždeň sedenie s p. Stráňavom, na ktorom informoval, že 
tento rok film nedokončí a realizáciu prekladá na rok 2020. Takisto p. Stráňava informoval 
o odstúpení režiséra z projektu. RTVS ho informovala, že mu nevzniiká nárok na platbu 
podľa dodatku a všetky platby mu boli pozastavené. Dohodli sa, že p. Stráňava preberá 
nateraz všetky náklady na seba a projekt dokončí. GR RTVS nepovažuje tento prístup 
producenta za šťastný.  
I. Nagy sa spýtala, kto je p. Chlumský, ktorý bude nový režisér. 
J. Rezník informoval, že je to známy český režisér, ale takí boli aj tí pred ním.  
D. Hushegyiová sa spýtala, aké sú možnosti RTVS. 
J. Rezník uviedol, že RTVS môže aj odstúpiť od projektu a požadovať všetok svoj vklad 
naspäť.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 141/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o aktuálnom stave projektu Generál. 
 
Za: 7 / I. Gallo, Ľ. Guman, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 2 / M. Kabát, D. Hushegyiová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Informácia o zapojení RTVS v rámci programu: Zakladanie kreatívnych centier 
a podpora dopytu po kreatívnej tvorbe 
M. Knut uviedol, že zmyslom celého projektu je aby bol priestor na prípravu a tvorbu 
jednotlivých materiálov. Je tu priestor aj na edukatívne činnosti, aby sa dali pripravovať ľudia 
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na jednotlivé pozície. Dajú sa cez to aj trekonštruovať niektoré priestory. Reálne plnenia 
očakáva až koncom budúceho roku, ak nám projekty schvália.  
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 142/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Informáciu o zapojení RTVS v rámci programu: 
Zakladanie kreatívnych centier a podpora dopytu po kreatívnej tvorbe. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Pripomienky Rady RTVS ku Programovému konceptu RTVS 
J. Chudík uviedol, že v predloženom Programovom koncepte RTVS by malo byť taxatívne 
určené, koľko detského vysielania na ktorej programovej službe bude. Skonštatoval, že keď 
sa pre deti vyrába, tak to treba aj uviesť v predmetných tabuľkách. 
J. Rezník skonštatoval, že J. Chudík má pravdu a do ďalšieho rokovania sa to prerobí podľa 
jeho predstáv.  
D. Hushegyiovú prekvapilo, že RTVS neplánuje nové relácie v rámci národnostného 
vysielania v televízii. 
J. Rezník uviedol, že on vie minimálne o jednej novej relácii. Dá to doplniť do materiálu.  
A. Lovász vysvetlil, že percento relácii je rovnaké, ale iba zatiaľ, pretože viac sa ukáže, až 
keď vznikne nová programová služba a uvoľní sa miesto na Dvojke. Projekty má pripravené. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 143/2019: 
Rada RTVS žiada GR RTVS o dopracovanie Programového konceptu RTVS na rok 2020 
o pripomienky vznesené členmi Rady RTVS na zasadnutí dňa 11.12.2019. 
T: 13.12.2019 
Z: GR RTVS 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
5. Návrh na zmenu Organizačného poriadku RTVS (spravodajca M. Kákoš) 
V. Staškovič odprezentoval predložený návrh Organizačného poriadku RTVS. Informoval, že 
platnosť je navrhnutá od 1.1.2020. Podrobne odprezentoval členom Rady RTVS všetky 
zmeny, ktoré sú navrhnuté.  
M. Kákoš ako spravodajca uviedol, že oproti predošlému organizačnému poriadku sa vyriešili 
niektoré problémové veci a tento návrh považuje za logický. Navrhuje ho schváliť. 
D. Hushegyiová upozornila, že v národnostnom vysielaní nemá p. Lovász kompetencie nad 
inými národnosťami ako maďarskou, pritom sú všetky pod ním. 
J. Rezník odpovedal, že tento nastavený systém sa ukázal ako funkčný a je pravda, že 
o obsahu vysielania prioritne rozhoduje p. Lovász, ale je logické, že národnostné vysielanie, 
ktoré sa vyrába v Košiciach, má na starosti riaditeľ regionálneho štúdia v Košiciach.  
J. Chudík sa zaujímal o konkrétne fungovanie archívu a práce s obsahom. Spýtal sa, ako je 
riešená spolupráca archívu s jednotlivými programovými službami.  
V. Staškovič odpovedal J. Chudíkovi, že je v archíve časť ľudí, ktorí sa venujú len 
programovým veciam.   
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 144/2019: 
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Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. f) zákona č. 532/2010 o RTVS schvaľuje zmenu  
Organizačného poriadku Rozhlasu a televízie Slovenska v predloženom znení. 
 
Za: 8 / I. Gallo, Ľ. Guman, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, J. Mikušová,  

I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomný: 1 / M. Kabát / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
6. Komplexná informácia o pripravovaných televíznych programových službách 

Trojka a Šport (spravodajca D. Hushegyiová) 
I. Gallo informoval, že ide o materiál súvisiaci s dlho avizovaným krokom spustenia 3. a 4. 
programovej služby RTVS. 
V rámci tohto bodu bude Rada RTVS musieť hlasovať aj o uznesení, že súhlasí so žiadosťou 
RTVS o udelenie licencie na digitálne vysielanie pre samostatnú štvrtú televíznu programovú 
službu podľa § 26 zákona č. 220/2007 Z.z. o digitálnom vysielaní programových služieb 
a poskytovaní iných obsahových služieb prostredníctvom digitálneho prenosu a o zmene 
a doplnení niektorých zákonov. 
J. Gembická, poverená vedením programovej služby Trojka, podrobne odprezentovala 
formou video prezentácie novú programovú službu Trojka.  
I. Gallo poznamenal, že pri tejto programovej službe bude veľmi dôležitá aj pridaná hodnota. 
Veľmi dôležitá bude podľa neho spolupráca s Dvojkou, aby tam nebola duplicita. Spýtal sa, 
ako je nastavené promo tejto programovej služby, akým spôsobom sa pasuje RTVS 
s vysielacími právami, aké prieniky budú s českou tvorbou, resp. československou, či sa ráta 
aj s dobovým spravodajstvom a čo sa ešte považuje za archív a aký kľúč je pri ich 
nasadzovaní zvolený.  
J. Gembická odpovedala, že momentálne sa napríklad v pondelok vyberá podľa režisérov, 
v utorok detektívka a pod. Momentálne sa vyberajú len veci, na ktoré má autorské práva 
STV.  
 
M. Hajko formou prezentácie predstavil programovú službu Šport. 
I. Gallo poznamenal, že táto programová služba bude stúpať a padať na licenciách. 
M. Hajko uviedol, že kľúčové veci na najbližšie obdobie vlastní RTVS. 
I. Gallo apeloval aj na to, aby sa venoval priestor aj hendikepovaným športovcom. 
M. Hajko odpovedal, že teraz bude k dispozícii omnoho viac času a ak sa aj dodrží terajšie 
percento, tak vysielací čas narastie.  
I. Gallo verí, že pribudnú aj diskusné športové relácie v rámci publicistiky.  
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 145/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Komplexnú informáciu o pripravovaných 
televíznych programových službách Trojka a Šport. 
 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Kabát, Ľ. Guman, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 146/2019: 
Rada RTVS súhlasí so žiadosťou RTVS o udelenie licencie na digitálne vysielanie pre 
samostatnú štvrtú televíznu programovú službu podľa § 26 zákona č. 220/2007 Z.z. 
o digitálnom vysielaní programových služieb a poskytovaní iných obsahových služieb 
prostredníctvom digitálneho prenosu a o zmene a doplnení niektorých zákonov (zákon 
o digitálnom vysielaní).  
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Rada RTVS zároveň žiada GR RTVS, aby v súlade s § 26 ods. 4 zákona o digitálnom 
vysielaní doplnil doklady k žiadosti podľa § 26 ods. 2 zákona o digitálnom vysielaní o súhlas 
Rady RTVS. 
 
Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Kabát, Ľ. Guman, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
7. Správa o hospodárení a plnení záväzných ukazovateľov rozpočtu RTVS za III. 

štvrťrok 2019 (spravodajca M. Kabát) 
I. Gallo uviedol, že v rámci tohto bodu sa bude prerokovávať aj odmena GR RTVS. 
R. Doehring odprezentovala plnenie záväzných ukazovateľov, ktoré boli splnené.  
D. Soukeník za DK ocenil výborný výber úhrad, pri výdavkoch skonštatoval, že veľká časť 
faktúr ešte len príde. Uviedol, že DK skonštatovala, že záväzné ukazovatele boli splnené.  
J. Chudík a M. Kákoš navrhli výšku odmeny GR RTVS 100%. 
I. Gallo predložil návrhy na uznesenia a dal o nich hlasovať: 
Uznesenie č. 147/2019: 
Rada RTVS prerokovala a berie na vedomie Správu o  hospodárení a plnení záväzných 
ukazovateľov rozpočtu za III. štvrťrok 2019. 
 

Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Kabát, Ľ. Guman, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
Uznesenie č. 148/2019: 
Rada RTVS v zmysle § 8 ods. 1 písm. c) a podľa § 16 ods. 7 zákona č. 532/2010 Z. z. 
o RTVS a čl. 3 ods. 4 Štatútu Rady RTVS priznáva GR RTVS odmenu za III. štvrťrok 2019 
vo výške 100 % mzdy vyplatenej za toto obdobie. 
 

Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Kabát, Ľ. Guman, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
8. Plán činnosti Rady RTVS na rok 2020 
I. Gallo informoval, že podľa §15 ods. 5 zákona č. 532/2010 o RTVS má mať Rada RTVS 
schválený plán zasadnutí. Máte predložený návrh termínov, ale tak ako som už spomenul, 
termíny na jednotlivé rokovania budeme konzultovať ako zvyčajne cez sekretariát rady. 
I. Gallo predložil návrh na uznesenie a dal o ňom hlasovať: 
Uznesenie č. 149/2019: 
Rada RTVS schvaľuje Plán zasadnutí Rady RTVS na rok 2020 a ukladá predsedovi Rady 
RTVS, aby ho zverejnil na webovom sídle rady. 
 

Za: 6 / I. Gallo, D. Hushegyiová, J. Chudík, M. Kákoš, I. Nagy, D. Soukeník / 
Proti: 0      
Zdržal sa: 0  
Neprítomní: 3 / M. Kabát, Ľ. Guman, J. Mikušová / 
Uznesenie bolo prijaté. 
 
9. Sťažnosti a podnety 
V súvislosti s korešpondenciou od Transparency International navrhol I. Gallo, aby sa s nimi 
dohodlo stretnutie, na ktorom by sa spolu s podpredsedom Rady RTVS zúčastnil.   
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10. Rôzne  
I.j Gallo poďakoval prítomným za účasť a ukončil rokovanie Rady RTVS. 
 
 
V Bratislave 17.12.2019. 
 

Zapísal: Adam Mozolák     
tajomník Rady RTVS 

Mgr. Igor Gallo 
       predseda Rady  

Rozhlasu a televízie Slovenska 
 
 
Kompletný zvukový záznam z rokovania Rady Rozhlasu a televízie Slovenska prehľadne 
usporiadaný podľa prerokovávaných bodov je možné si vypočuť na www.rtvs.sk. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

http://www.rtvs.sk/

